



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO

Victim – La victime :

Giovanni (John) COSTA



\$50,000.00 REWARD RÉCOMPENSE DE 50 000 \$

The Government of the Province of Ontario is offering a reward in the amount of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the death of Giovanni (John) COSTA.

Giovanni (John) Costa was shot and killed on January 18th, 2021 at his residence in the Village of Bolton. Video surveillance shows two suspects fleeing the residence on foot and then departing the area in an older black BMW motor vehicle on Harvest Moon Drive.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the death of Giovanni (John) COSTA should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, or their nearest police authority, or Crime Stoppers.

CIB File Number : 955-10-2021-006

This reward will be apportioned as deemed just by the Solicitor General for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Thomas CARRIQUE, Commissioner
777 Memorial Avenue
Orillia, Ontario
Canada, L3V 7V3
Date: December 9, 2021
Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario offre une récompense de cinquante mille dollars (50 000 \$) pour tout renseignement qui conduira à l'arrestation et à la condamnation de la personne responsable, ou des personnes responsables, du décès de Giovanni (John) COSTA.

Giovanni (John) Costa a été tué par balle le 18 janvier 2021 à son domicile dans le village de Bolton. Des séquences obtenues par vidéosurveillance montrent deux suspects s'enfuyant de la résidence à pied, puis quittant la zone à bord d'un vieux véhicule BMW noir sur la promenade Harvest Moon.

Quiconque détient de l'information concernant la personne responsable, ou les personnes responsables, du décès de Giovanni (John) COSTA doit immédiatement communiquer avec la Direction des enquêtes criminelles (DEC) de la Police provinciale de l'Ontario au 1 888 310-1122 ou au 705 329-6111 ou avec le service de police le plus proche, ou encore avec Échec au crime.

CIB File Number/N° de dossier à la DEC : 955-10-2021-006

La remise de la récompense sera répartie de la manière jugée équitable par la solliciteure générale de la province de l'Ontario et le commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Thomas CARRIQUE, commissaire
777, avenue Memorial
Orillia (Ontario)
Canada L3V 7V3
Date : 9 décembre 2021
Téléphone : 705 329-6950
Télécopieur : 705-329-6077